
Årsmötesprotokoll  den 17 november 2024 

1. Mötet öppnades och röstlängden fastställdes till 69. Inga fullmakter var inlämnade. 

2. Janne Pedersen och Qina Frick valdes till mötets ordförande och sekreterare. 

3. Owe Lösaus och Anders Söderstedt valdes till justeringsmän och rösträknare. 

4. Mötet svarade – Ja - på frågan om mötet hade utlysts rätt. 

5. Mötet fastställde föredragningslistan. 

6.  a. Mötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 

 b. Mötet godkände styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste räkenskapsåret. 

7. Mötet godkände revisorns berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 

verksamhetsåret. 

8. Mötet godkände styrelsen ansvarsfrihet. 

9. Mötet godkände fastställande av medlemsavgiften till 10€ under tiden 2025. 

10. Mötet godkände fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande 

verksamhets/räkenskapsåret. 

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner; inga förslag eller motioner 

inkomna. 

12. Val av 

a. Mötet valde Rolf Gratved till sin ordförande för en tid av ett år. 

b. Mötet valde två ledamöter för en tid av två år, Tone Berg och Inga-Lill Olsson. 

c. Mötet valde två suppleanter för en tid av ett år, Owe Lösaus och Inger Nielsen. 

d. Mötet valde en revisor och en revisors suppleant för en tid av ett år, Yvonne Zachrisson och 

Anders Söderstedt. 

e. Mötet valde två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, Ewa Norling och Maj 

Holmberg. 

13. Under övriga frågor kom mötet fram till att fortsätta med sommar- respektive vintertider med 

en ändring – sommartid börjar klubben träningsdagarna 10.30. 

14. Mötet avslutades. 


